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SZAVAZÓSZELVÉNY
Január folyamán öt héten keresztül tesszük közzé az alábbi 

szavazószelvényt, melynek kitöltésével voksolni lehet Szarvas 
város 2007. évi legjobb női, illetve férfi  sportolójára. Választa-
ni természetesen csak közülük lehet. A kitöltött szelvényeket a 
Polgármesteri Hivatal portáján (Szabadság út 25–27.), vagy a két 
sportcsarnokban kitett urnákba lehet leadni 2008. január végéig. 
Kérjük, hogy a borítékra ne felejtsék el ráírni: “Szarvas város 
2007. évi legjobb sportolója”

Ki volt Szarvas város legjobb női sportolója 2007-ben?
1.
............................................................................
2.
............................................................................
3.
............................................................................

Ki volt Szarvas város legjobb férfi  sportolója 2007-ben?
1.
............................................................................
2.
............................................................................
3.
............................................................................

Név:
................................................................................
Cím:
................................................................................

Csak a lapunkból kivágott szelvényeket tudjuk fi gyelembe ven-
ni a szavazatok összegzésénél.

– Már a bajnokság kezdetén 
kiderült, hogy nehéz szezonra 
számíthatunk, hiszen a feljutó 
három csapatból kettő azonnal 
bajnokesélyessé lépett elő, így lé-
nyegesen erősebb mezőny alakult 
ki, mint az elmúlt évben – vágott 
bele a vezető, aki a gárda játékos-
edzője is egyben. – A kilencedik 
helyet elérő tavalyi keretet kép-
telenek voltunk együtt tartani. 
Kardos Robi visszatért Oroshá-
zára, a helyiek közül pedig töb-
ben vidéki munkahelyi elfoglalt-
ság miatt nem tudták vállalni az 
edzéseket, illetve a mérkőzése-
ken való részvételt. Az alapozás 
első három hete után megfordult 
az is a fejemben, hogy talán vis-
sza kellene lépni, olyan kevés 
felnőtt játékossal rendelkeztünk. 
Helyzetünk némiképpen szept-
embertől javult, amikor a nyári 
munkák befejeződtek, illetve a 
főiskolások visszatértek. De mi-
vel a keret továbbra is szűkös volt 
kénytelen voltunk vidékről játé-
kosokat igazolni. Így került hoz-
zánk Koncseg Attila, Bőr Péter 
és Raffai János, valamint a ket-
tős játékengedéllyel szereplő Sá-
rosi Gergő. Roszik Peti hosszú 
sérülése után októbertől csatla-
kozott hozzánk. Látszólag így 
már a keret elegendő lehetett vol-
na egy sikeresebb szezonhoz, de 
az edzések nagy többségén kép-
telen voltunk közösen gyakorol-
ni, és ez a mérkőzéseken meg is 
látszott.     

– Vagyis negatív élményből 
volt a több! Akadt azért pozití-
vum is?

– A sorsolás az őszi szezonban 
nem a legkedvezőbben alakult, 
hiszen hozzánk az élbolyhoz tar-
tozó csapatok érkeztek, vidékre 
a szerényebb képességű gárdák-
hoz utazhattunk, persze itt a hát-
térmunkának köszönhetően alig 
volt esélyünk. Nem mentségként 
mondom, de több megyei edző-
kolléga fejezte ki elégedetlensé-
gét a megyén kívül folyó játék-
vezetői tevékenységgel kapcso-

latban. Ez minket is többször 
sújtott. Akadt olyan páros, amely 
egy hónapon belül három mérkő-
zést fújt nekünk. A sok vereség 
közül az egy góllal elvesztett Tö-
rökszentmiklós elleni meccs volt 
a legkellemetlenebb emlék. Mint 
egy-két másik mérkőzésen, ott is 
nagyon fegyelmezetlenül játszot-
tunk. Nem volt meg a csapategy-
ség, saját fejük után mentek a já-
tékosok, különösen a lövő pozí-
ciókból voltunk pontatlanok és 
eredménytelenek. A kevés siker-
élményből a Mezőtúr elleni talál-
kozót emelném ki, hiszen az ak-
kori listavezetőt győztünk le na-
gyon simán. Ez a meccs pont az 
ellenkezője volt a korábban em-
lítetnek, amelyen tényleg min-
denki a feladatára koncentrált és 
fegyelmezetten játszott. Ha min-
dig hasonló játékot produkáltunk 
volna, nem itt tartanánk. Persze 
azt is hozzá kell tenni, hogy a ko-
rábban említett problémák miatt 
csak két mérkőzésünkön állhat-
tunk fel a teljes keretünkkel és 
mindkettőt sikerült megnyer-
nünk. 

– Kiknek a teljesítményével le-
het elégedett, illetve kiktől várt 
volna többet?

– Mivel ez csapatjáték, szoká-
somhoz híven ezúttal sem szíve-
sen emelnék ki, vagy marasztal-
nák el bárkit is, de a lövő posz-
tokon szereplőktől többet és pon-
tosabb játékot vártam. Sajnos en-
nek a pozíciónak a hatékonysága 
nagyon befolyásolja a többi csa-
patrész játékát is. 

– Maradt remény a bentmara-
dásra?

– A jelenlegi helyezésünkkel 
természetesen közel sem lehe-
tünk elégedettek. A tavaszi sor-
solásunk annyiból könnyebbnek 
tűnik, hogy most mi fogadjuk a 
gyengébb teljesítményt elérő el-
lenfeleket, így fordulhat a sor-
rend a bajnokság végére. Átte-
kintve a közvetlen riválisok sor-
solását, minden esély megmaradt 
a bentmaradásra, szóval még 

Félévi mérlegen a Szarvasi Mozzarella HC kézilabdázói

Még nem kell temetni a fi úkat
Nem volt túl fényes a szarvasi férfi  kézilabdacsapat őszi teljesít-
ménye. A 11. helyen álló együttes csak két mérkőzést tudott meg-
nyerni, így bőven akad tennivalója a szakvezetésnek, ha szeretné 
megőrizni az NB II-es tagságot. A problémákról és a várható vál-
tozásokról Tusjak János elnökkel beszélgettünk

nem kell temetni a csapatot, de 
siker csak kemény munka árán 
valósulhat meg, és ez nem kevés 
áldozattal jár. Be kell látni, hogy 
amíg nem tudunk helyben mun-
ka vagy tanulmányi lehetőséget 
biztosítani, és ezáltal hetente leg-
alább háromszor közösen edzeni, 
addig nagyon nehéz igazi csapa-
tot építeni, illetve csapatjátékot 
kialakítani.     

– Hozzáláttak már a tavaszi 
felkészüléshez?

– Január 4-én kezdtük meg 
az alapozást a tavaszi szezonra. 
Az általános erőnlét megszerzé-
se mellett a lábmunkánkon kell 
sokat javítanunk, ami a védeke-
zéshez elengedhetetlen, és ebből 
gyorsabb, lendületesebb, ponto-
sabb támadójátékot kell kialakí-
tanunk. Edzőmérkőzéseket el-
sősorban a környező magasabb 
osztályú ellenfelekkel szeret-
nénk játszani, mivel a környék-
beli azonos osztályú együttesek 
legfőbb riválisaink. 

– Milyen változások várhatók 
a keretben?

– Mindenképpen szükségünk 
van erősítésre, hiszen lövő posz-
ton gyengén teljesítettünk. Elő-
rehaladott tárgyalásokat folyta-
tunk korábbi játékosunk, Kardos 
Róbert megszerzése érdekében. 
Várhatóan napokon belül csatla-

kozni fog a kerethez, és megha-
tározó ember lesz. Rajta kívül 
a legnagyobb erősítés az lenne, 
ha a keret minél több időt tudna 
együtt tölteni, hiszen teljes csa-
pattal bármelyik ellenfél legyő-
zésére képesek lehetünk. 

– Legalább ennyire fontos a 
stabil gazdasági háttér. Ezen a 
téren hogyan áll a klub?

– Sajnos az egyik legnehezebb 
feladatunk az egyesület műkö-
dési feltételeinek biztosítása. Az 
ország jelentős része megélheté-
si gondokkal küszködik, ez hat-
ványozottan igaz a sportegyesü-
letekre. Kevés az igazán sport-
célra felhasználható pályázat, az 
elnyert összegek csak töredékei 
az igényelteknek, ráadásul ezek 
a támogatások is utófi nanszíro-
zottak. A nehéz gazdasági hely-
zetben a vállalkozói rétegnek is 
kevesebb lehetősége van, mint 
korábban, ezért nem lehetünk 
elég hálásak azoknak a cégek-
nek, amelyek segíteni tudják a 
klubot. Köszönet jár a mérkőzés-
re kilátogató nézőknek is, hiszen 
az általuk befi zetett belépő bevé-
telnek számít. Remélhetőleg a ta-
vaszi szezonra sikerül még egy-
két támogatót megnyerni, hiszen 
Szarvason szeretik a kézilabdát, 
és igenis szükség van erre a ver-
senysportra.

TÁMOGATÓK, SZPONZOROK
A HC Szarvas támogatói: Szarvasi Mozzarella Kft., Szarvas 

Város Önkormányzata, HILESZ Farm Kft., Art-Farm Bt., Szar-
vas és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet, Szarvasi Vas-Fémipa-
ri Zrt., Szarvasi Agrár Zrt., Allianz Hungária Biztosító, Goldex 
Security, Corner Pub kisvendéglő, Bohus cukrászda, Roszik Pál, 
dr. Deák Sándor, Szarvasi Videokrónika.    


